
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

K é s z ü l t: Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2022. november 

21. napján 10.00 órai kezdettel a bábonymegyeri Polgármesteri Hivatalban 

megtartott nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:     Knopf Antal polgármester 

                                     Tengler Zoltánné alpolgármester       

                            Horváth János képviselő 

                            Gasparics Béla képviselő 

                             
         Távolmaradását bejelentette: Ligeti László képviselő 

 

Meghívottként: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző  

                        

         A jegyzőkönyvet hangfelvétel alapján készítette Sternóczky Andrásné szervezési munkatárs. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 4 fő 

képviselő megjelent. Az ülést megnyitja. 

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívókban szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg, majd 

szavazásra bocsátja a nyilvános és a zárt ülés napirendjének elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 142/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendi pontokat 

tárgyalja nyilvános ülésen: 

 

NAPIREND: 

 

1.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

               Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

2.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

4.) Javaslat SZMSZ módosítására 

Előadó: Knopf Antal polgármester  

 

5.) Javaslat a magánszemélyek kommunális adójáról szóló 13/2003. (XI. 28.) rendelet 

módosítására 

Előadó: Kónyáné dr Zsarnovszky Judit 
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6.) Javaslat a 2023. évi belső ellenőrzési terv elfogadására 

             Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

      7.) Javaslat a képviselő-testület 2023. évi munkatervének elfogadására 
Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

     8.) Javaslat a falugondnoki szolgálat 2022. évi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló 

elfogadására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

     9.) Javaslat hosszabb időtartamú közfoglalkoztatási program indítására 

           Előadó: Knopf Antal polgármester 

    10.) Javaslat a 2023. évi közfoglalkoztatásra 

            Előadó: Knopf Antal polgármester 

    11.) Javaslat 1 fő foglalkoztatására 

           Előadó: Knopf Antal polgármeste 

 

     12.) Javaslat bölcsődei ellátási szerződés elfogadására 
Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

     13.) Javaslat közétkeztetési szerződés megkötésére 

 Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

14.) Javaslat a „Dózsa György utca II. szakaszának felújítása Bábonymegyeren” című 

pályázat műszaki ellenőr szerződésének felbontására és új megbízási szerződés 

jóváhagyására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

15.) Kérdések, interpellációk  

 

az alábbi napirendet tárgyalja zárt ülésen: 

 

1.) Javaslat Szántó Szabina önkormányzati lakás iránti kérelmének elbírálására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

  2.) Javaslat Plavecz Pál Bábonymegyer, Hunyadi u. 8. szám alatti lakos oktatási és 

nevelési intézménybe járó gyermekeire tekintettel igényelt támogatás elbírálására 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

       3.) Javaslat Sándor Győző Bábonymegyer, Hunyadi u. 3. szám alatti lakos oktatási és 

nevelési intézménybe járó gyermekére tekintettel igényelt támogatás elbírálására 
Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

  4.) Javaslat szociális tűzifa formájában nyújtandó települési támogatások iránti kérelmek 

elbírálására (86 db) 

Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

 

 

 



 3 

A képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását.  

 

 

1.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester:  

A két ülés között végzett munkájáról az alábbiakat mondja el: 

- A Bábonymegyeri Napsugár Óvoda tetőjavítását, festését, mázolását ellenőrizte. A régi 

foglalkoztató terem javítása, felújítása folyik. A fatüzelésű kazán javítása folyamatban van, 

valószínűleg nem kell majd újat venniük. A gázfűtést kiváltották régi cserépkályhákra, melyek kis 

javítással jól működnek.  

- A Rudnay utcában 125 fm elosztó hálózat cseréjéről egyeztetett.  

- A szociális tűzifa szállítását ellenőrizte. 

- Megszervezték a szüreti felvonulást. Szeptember 21-én nagyon szép szüreti felvonulást és bált 

tartottak. Jó hangulatban telt. Köszönetet mond a szervezésben résztvevőknek. 

- A Balaton Fejlesztési Tanácsnál megpályázott játszótér kivitelezési munkálatai befejeződtek, a 

játszótér átadása papíron megtörtént. Amíg a vetett fű és az ültetett növényzet meg nem erősödik, 

addig kéri a lakosság türelmét, utána lesz csak átadva. 

- A Dózsa György utca 2-es számú felújítási munkálatait a műszaki ellenőr átvette. 

- A külterületi utak felújítása folyamatban van. Az útvonalat személyesen ellenőrizte. 

- Október 3-án Taszáron volt a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületével katonadalos találkozón. 

Gratulál a nyugdíjasok szerepléséhez. 

- Október 22-én Lengyeltótiban volt, a Somogyi Szépkorúak Művészeti Gáláját tekintették meg, 

Bocs Sándorné képviselte a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületét, aki szép sikereket ért el.  

- November 1-jén megtartották az I. és II. világháborús megemlékezést. Koszorúztak ökomenikus 

egyházi szertartás keretében.  

- Jelenleg szervezik az adventi gyertyagyújtásokat november 27-re, december 4-re, december 11-re, 

december 18-ra. 

- Az idősek napját december 3-ra, 13:00-ra szervezik. 

- Szervezik a mikulás ünnepséget. 

- Részt vett az óvoda Márton-napi fáklyás-mécseses felvonulásán, ami nagyon szépre sikeredett. 

Megköszöni a meghívást. Sok gyermek és szülő is részt vett rajta. 

- Részt vett a Bábonymegyeri Nyugdíjasok Egyesületének „Mindenki születésnapja” rendezvényén. 

- Siófokon részt vett a polgármesterek- és jegyzők találkozóján. 

- Witzmann Mihály országgyűlési képviselő látogatta meg. Megnézte az eddigi pályázati 

felújításokat, beszélgettek a jövő évi fejlesztésekről, elképzelésekről. 

- Készülnek az adventi ünnepekre, készítik a betlehemeket. 

- Részt vett a Községek, Kistelepülések és Kistérségek Országos Önkormányzati Szövetségének 

polgármesteri találkozóján. 

- A Munkaügyi Központtal egyeztetett, hogy jövőre 8 fő közfoglalkoztatottat terveznének, de ez 

még módosulhat.  

- Beérkeztek a tűzifa kérelmek, összesen 86 db kérelem érkezett 88 m
3
 tűzifára. 

- Összességében az évet gazdasági szempontból jól zárják. Pályázati pénzekből, állami 

támogatásokból 500 millió Ft körüli összeg érkezett másfél év alatt. 

- December 22-től január 8-ig a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal energiatakarékossági okokból 

zárva fog tartani, igazgatási szünet lesz. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását. 
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A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 143/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Képviselő-testülete a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

 

2.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

        

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 144/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 3. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 145/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi: 

 

95/2022. (VI.23.) számú képviselő-testületi határozat, 

111/2022. (VII.21.) számú képviselő-testületi határozat, 

120/2022. (IX.22.) számú képviselő-testületi határozat, 

121/2022. (IX.22.) számú képviselő-testületi határozat, 

122/2022. (IX.22.) számú képviselő-testületi határozat, 

123/2022. (IX.22.) számú képviselő-testületi határozat, 
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124/2022. (IX.22.) számú képviselő-testületi határozat, 

125/2022. (IX.22.) számú képviselő-testületi határozat, 

126/2022. (IX.22.) számú képviselő-testületi határozat, 

128/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

129/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

130/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

131/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

132/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

133/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

134/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

135/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

136/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

137/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

138/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

139/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

140/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat, 

141/2022. (X.13.) számú képviselő-testületi határozat. 

 

 (Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

4.) Javaslat SZMSZ módosítására 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Elmondja, hogy az SZMSZ módosítására azért van szükség, mert egy kormányzati funkciószámot 

fel kell venni, ami eddig nem szerepelt az SZMSZ mellékletében. A pénzügyi elszámolás miatt kell 

felvenni ezt a funkciószámot. Ha ebben a rendszerben pályázat útján részt vesz az önkormányzat és 

ha jön egy közművelődési referens, akit foglalkoztatni kell és a pályázati pénzből kerülne 

kivitelezésre, akkor a pénzügyesek nem tudnak elszámolni vele, mert nincs meg ez a kormányzati 

funkció.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 4. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal megalkotta Bábonymegyer Község Önkormányzata 

Képviselő testületének 8/2022. (XI.21.) rendeletét a képviselő-testület és szervei szervezeti és 

működési szabályzatáról szóló 14/2014. (XI.17.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 
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5.) Javaslat a magánszemélyek kommunális adójáról szóló 13/2003. (XI. 28.) rendelet 

módosítására 

     Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt az előterjesztés ismertetésére.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Elmondja, hogy két rendelet felülvizsgálatáról van szó. Ez szerepel a képviselő-testület 

munkatervében. Amennyiben a képviselő-testület változtatni szeretne az adókon, azt novemberben 

kell elfogadnia, hogy január 1-jétől hatályba is tudjon lépni a módosítás. A magánszemélyek 

kommunális adójáról szóló többször módosított 13/2003. (XI. 28.) önkormányzati rendelet 

módosítására Knopf Antal polgármester úrral egyeztetve azt a javaslatot teszik, hogy, aki 

bábonymegyeri lakóhellyel rendelkezik és életvitelszerűen a településen él, azt 80 % kedvezmény 

illesse meg adótárgyanként. Az adó mértéke adótárgyanként, illetve lakásbérleti jogonként 20.000,- 

Ft/év legyen. Véleménye szerint az adóemelés a település lakosságát nagymértékben nem fogja 

érinteni. A 65 év feletti, bábonymegyeri lakóhellyel rendelkező és életvitelszerűen a településen élő 

adóalanyok mentesülnek az adófizetési kötelezettség alól. A helyi iparűzési adóról szóló többször 

módosított 14/2003. (XI.28.) rendeletről szintén polgármester úrral egyeztetett, aki nem tesz 

javaslatot a módosítására. Az eddigi hatályban marad. A magánszemélyek kommunális adójáról 

szóló rendelet kerül csak módosításra, melyről a rendelet-tervezet az előterjesztés mellékletét 

képezi.  

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy eddig 20.000,- Ft volt, melyből 80%-os kedvezmény volt, akkor ez mennyire 

emelkedik. 3.000,- Ft volt házanként, amit fizetni kellett, ez is 80% volt. Megkérdezi, hogy akkor 

most mennyire megy fel. 

 

Knopf Antal polgármester: 

5.000,- Ft-ra, 75%. 

 

Horváth János képviselő: 

75%, akkor nem 80%. Megkérdezi, hogy akkor 5.000,- Ft lesz összesen és a 65 év felettieknek. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A 65 év felettieknek 0,- Ft lesz. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 5. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással megalkotta Bábonymegyer Község 

Önkormányzata Képviselő testületének 9/2022. (XI.21.) rendeletét a magánszemélyek 

kommunális adójáról szóló 13/2003. (XI. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 
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6.) Javaslat a 2023. évi belső ellenőrzési terv elfogadására 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 6. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 146/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a 2023. évi 

belső ellenőrzési terv elfogadására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:  

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2023. évi belső 

ellenőrzési tervét a melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja. 

Felelős:     Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

                  István-Zsombok Ildikó aljegyző 

Határidő: 2022. december 31. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

7.) Javaslat a képviselő-testület 2023. évi munkatervének elfogadására 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 7. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 147/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi munkatervre vonatkozó 

javaslatot megtárgyalta és azt az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

                  Szemesi Eszter ügyintéző 

Határidő: folyamatos 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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8.) Javaslat a falugondnoki szolgálat 2022. évi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló 

elfogadására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Azért tartózkodik, mert ez határeset. Szerinte lehetne ezt jobban is csinálni. Többször kifejtette már 

a véleményét, süket fülekre talál, nincs értelme, ezért tartózkodik. Sajnálja, hogy nem beszélnek, 

hogy nem tudnak kompromisszumra jutni. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Megkérdezi Horváth János képviselőtől, hogy elolvasta-e a beszámolóját. 

 

Horváth János képviselő: 

Igen, elolvasta. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Az, hogy nem kommunikálnak, ahhoz a falugondnoki szolgálat működéséhez nincs semmi köze. A 

beszámoló alapján a falugondnoki szolgálat még hatékonyabban, még jobban működik az előző 

évhez képest. Nem tudja, hogy mi az, amit kifogásol. Tanácsolja neki, hogy üljön be mellé a buszba 

reggel 7:00-kor és szálljon ki délután 15:30-kor, amikor ő és akkor nézze végig egy dolgos napját és 

akkor meglátná, hogy mit csinál a falugondnok. A környező települések falugondnokai elismerik 

azt, hogy Bábonymegyer 4-5-ször nagyobb, így a munka annyiszor megsokszorozódik. Az emberek 

segítségére van mindenben. Nem tudja, hogy Horváth János képviselő miért nem tudja eldönti egy 

igen, vagy egy nem szavazattal.  

 

Horváth János képviselő: 

Nap, mint nap itt áll a busz. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

A busznak nem feltétlenül fontos az, hogy fusson. Azt a buszt fenn kell tartani ilyen üzemanyagár 

mellett. Megfontoltan, rutinosan szervezi meg, hogy a busznak minél kevesebbet kelljen futnia. 

Amikor Tabon van ügyeket intézni és amíg a beteg az orvosnál van, addig ő elintézi az ügyeket. 

Azt, hogy a busz állandóan fusson, azt nem tudják finanszírozni az állami támogatásból. Ha azt 

gondolja Horváth János képviselő úr, hogy a falubusz azért van, hogy állandóan úton legyen, akkor 

nagyon nagy tévedésben van. Akkor sem a működési szabályzatot, sem a dolgokat nem látja át. 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy ha nem hisz neki, akkor menjen el vele egy nap és nézze 

meg, hogy keményen dolgozik a nap 8 órájában és nem bent kártyázik vagy a körmét lakkozza. 

Sokszor van, hogy még ebédszünetre sincs lehetősége. Van, hogy csúszás van az ételosztásban; 

vagy mennie kell azokért a gyermekekért, akik csak délig vannak az óvodában; vagy várja rengeteg 

telefonhívás. Szépen rendszerezi és végzi a dolgát. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Mindannyiuk tudomására jutott, hogy 2022-ben a Somogy Megyei Kormányhivatal Gyámhivatala 

bekérte a bábonymegyeri falugondnoki ellátással kapcsolatos összes iratot. Mindent el kellett nekik 

küldeni. A végeredmény az lett, hogy a falugondnoki szolgálat jól működik Bábonymegyeren. Nem 

találtak semmilyen kifogásolni valót, jogszabályt sértő tevékenységet. A busz kihasználtságára 

vonatkozóan azt állapították meg, hogy a legmegfelelőbb szempontokat figyelembevéve használják 

és azokat a feladatokat, amiket a falugondnoki szolgálatnak a képviselő-testület az SZMSZ-ében 

meghatározott, azt a falugondnok ellátja.  
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Horváth János képviselő: 

Papíron le lehet írni, ő akkor is tartózkodik.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

A Tabi Közös Önkormányzati Hivatallal is hetente legalább 2-3 alkalommal tartja a kapcsolatot, ott 

is elismerik a munkáját. Ott is megmondták, hogy egyik falugondnoknak sincs annyi teendője, mint 

neki. Megcsinálja, minden áldott nap rettenetesen elfárad, kimerül. Most akkor szavazni fog, élni 

fog a lehetőséggel. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Szavazásra bocsátja a 8. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati 

javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 148/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a falugondnoki 

szolgálat 2022. évi feladatainak ellátásáról szóló beszámoló elfogadására” című előterjesztést és a 

következő döntést hozta: 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és ellátásokról 

szóló 1993. évi III. törvény 92/B. § (1) bekezdés d) pontja alapján a falugondnoki szolgálat 2021. 

évi feladatainak ellátásáról szóló beszámolót jóváhagyta és eredményesnek értékelte a falugondnoki 

szolgálat működését. 

Felelős:     Knopf Antal polgármester  

                  István-Zsombok Ildikó aljegyző 

Határidő: 2022. december 15. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

9.) Javaslat hosszabb időtartamú közfoglalkoztatási program indítására 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Akkor értene vele egyet, ha ezek az emberek tényleg dolgoznának. Látja, hogy 100%-ban 

támogatott, 3 hónapra december 1-től 2023. február 28-ig. Ezzel megint azt csinálja az 

önkormányzat, hogy fizetést adnak valakinek, aki majd nem csinál semmit. Jó lenne, ha lehetne 

ezen módosítani. Beszélni kellene velük, elvárni tőlük egy minimális munkát. Ez még nem történt 

meg. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 9. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  
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A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 149/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat hosszabb 

időtartamú közfoglalkoztatási program indításra” vonatkozó javaslatot. 

 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy hosszabb időtartamú közfoglalkoztatási 

program keretében, 1 fő közterület takarító foglalkoztatására kérelmet nyújtson be a Somogy 

Megyei Kormányhivatal Siófoki Járási Hivatal Tabi Munkaerőpiaci Pont által biztosított programra. 

A program összköltsége 319.500,- Ft, melyet a Tabi Munkaerőpiaci Pont 100%-ban biztosít. 

Felhatalmazza továbbá a polgármestert a támogatásra vonatkozó hatósági szerződés aláírására és a 

tervezett közfoglalkoztatás végrehajtására.  

 

Felelős:     Knopf Antal Tibor polgármester, Sternóczky Andrásné szervezési ügyintéző 

Határidő: értelem szerint 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

10.) Javaslat a 2023. évi közfoglalkoztatásra 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Ugyanazt mondaná el, mint az előző napirendnél. Itt már 8 főről van szó. Látja, hogy itt 20% önerőt 

az önkormányzatnak hozzá kell tennie, megjegyzi, hogy legalább a 20%-ért dolgozzanak meg. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 10. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 150/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat a 2023. 

évi közfoglalkoztatásra” szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. évben éves szinten átlagosan 

8 fő foglalkoztatását tervezi közfoglalkoztatás keretében. A 8 fő foglalkoztatására (a 2022. évi 

közfoglalkoztatási bérrel és 6,5 % járulékkal) 10.224.000,- Ft bérköltséget tervez a 2023. évi 

költségvetésben, melyből a támogatás várhatóan 80%-os lesz, azaz 8.179.200,- Ft, ezért a 2023. évi 

költségvetésben a közfoglalkoztatás bérköltségéhez 1.533.600,- Ft-ot, a 2024. évi költségvetésben 

pedig 511.200,- Ft önerőt tervez.  
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a fenti létszám keretig kérelmet nyújtson 

be a Somogy Megyei Kormányhivatal Siófoki Járási Hivatal Tabi Munkaerőpiaci Pont által 

biztosított programokra. Felhatalmazza továbbá a polgármestert a támogatásra vonatkozó hatósági 

szerződés aláírására és a tervezett közfoglalkoztatás végrehajtására.  

 

Felelős:     Knopf Antal Tibor polgármester, Sternóczky Andrásné szervezési ügyintéző 

Határidő: értelem szerint 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

11.) Javaslat 1 fő foglalkoztatására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Horváth János képviselő: 

Látta, hogy 250.000,- Ft a bér 2023. január 1-től 2023. december 31-ig plusz a járulékok. 

Megkérdezi, hogy miből fogják kifizetni. Még nem látja a jövő évi költségvetést, véleménye szerint 

nagy megszorítások lesznek jövőre. Lesz 8 közmunkás, vannak több foglalkoztatásban lévő 

alkalmazottak. Megkérdezi, hogy miért kell még 1 főt foglalkoztatni. Miből fogják kifizetni. Ki 

lenne ez az ember, név szerint szeretné tudni. 

  

Knopf Antal polgármester: 

Kovács József lenne ez az 1 fő. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy akkor most meg kell hosszabbítani. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy adja meg másnak is a hozzászólási lehetőséget. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 11. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 151/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 1 fő 

foglalkoztatására vonatkozó javaslat.  

Az önkormányzat 2023. január 1-től – 2023. december 31-ig 1 főt foglalkoztat egyéb takarító és 

kisegítő munkakörben, 8 órás munkaidővel, havi 250.000 Ft bruttó bérrel.  

Az 1 fő bérköltségére (járulékkal együtt) 3.390 eFt-ot, a képviselő-testület az önkormányzat 2023. 

évi költségvetésében biztosítja.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a munkaszerződés aláírására.  

 

Felelős: Knop Antal polgármester  

Határidő: 2022. december 31.  
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(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

12.) Javaslat bölcsődei ellátási szerződés elfogadására 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Megkérdezi, hogy ha megkötik ezt a szerződést és a lakossági igény azt mutatná, hogy igény lenne 

egy mini bölcsődére és ha jövőben pályázati úton ehhez hozzá tudnának tenni, akkor szerződést 

tudnának-e bontani.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Igen. Jelen pillanatban a bölcsődei ellátást csak úgy tudják igénybe venni, hogy ha a gyermekeket a 

tabi bölcsödébe viszik be. A szerződés megkötésére azért van szüksége Tab Város 

Önkormányzatának, mert emelkedett a bölcsödébe felvehető gyermekek létszáma 12 fővel. Az új 

bölcsődei csoportszoba kialakításával a polgármester úr lehetőséget adna a környező települések 

lakosainak, ezért ajánlotta fel ezt a lehetőséget, ezért az önkormányzatnak nem kell fizetni. A 

költségeket Tab Város Önkormányzata állja, hozzájárulást nem kér. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 12. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 152/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Javaslat bölcsődei 

ellátási szerződés elfogadásáról szóló előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Tab Város 

Önkormányzata, mint Bölcsődei ellátást biztosító önkormányzat bölcsődei ellátás biztosításáról 

szóló ellátási szerződést az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

Felelős:     Knopf Antal polgármester.  

                  István-Zsombok Ildikó aljegyző 

Határidő: értelem szerint. 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 
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13.) Javaslat közétkeztetési szerződés megkötésére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 13. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 153/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a közétkeztetési 

szerződés megkötésére vonatkozó javaslatot és a következő döntést hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. január 1. napjától 

2023. december 31. napjáig tartó határozott időre szolgáltatási szerződést köt a Koppány-völgye 

Tanuszoda Üzemeltető Kft-vel (székhely: 8660 Tab, Kossuth Lajos utca 49., képviseli: Halászi 

János ügyvezető), a Bábonymegyeri Napsugár Óvoda óvodai étkeztetési feladatainak biztosítására, 

valamint Bábonymegyer Községben működő, a Siófoki Tankerületi Központ által fenntartott, 1-4. 

évfolyammal működő Általános Iskola étkeztetési feladatainak biztosítására, a jelen határozat 

mellékletét képező szolgáltatási szerződésben foglalt feltételek szerint. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

jelen határozat mellékletét képező szolgáltatási szerződés aláírására. 

 

Felelős:  Knopf Antal polgármester 

                   Szemesi Eszter önkormányzati munkatárs 

Határidő:  2022. december 31.  

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

14.) Javaslat a „Dózsa György utca II. szakaszának felújítása Bábonymegyeren” című 

pályázat műszaki ellenőr szerződésének felbontására és új megbízási szerződés 

jóváhagyására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Elmondja, hogy a képviselő-testület Incze Domokos egyéni vállalkozóval kötött szerződést. Az új 

KATA törvény miatt az egyéni vállalkozók önkormányzatokkal nem szerződhetnek, nem 

állíthatnak ki számlát. Döntenie kellett, hogy marad továbbra is egyéni vállalkozó, de nem 

szerződik önkormányzatokkal vagy létrehoz egy céget. Létrehozott egy Kft.-t ez így két határozati 

javaslat. Egyikben felbontják a szerződést az Incze Domokos egyéni vállalkozóval; a másikban, 

pedig, mint Kft.-vel megkötik a szerződést, aminek anyagi vonzata nincsen.  
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Knopf Antal polgármester: 

Megköszöni Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonynak a kiegészítését.  

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 14. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztés szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 4 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 154/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Javaslat a „Dózsa 

György utca II. szakaszának felújítása Bábonymegyeren” című pályázat műszaki ellenőrének 

szerződésének felbontására és új megbízási szerződés jóváhagyására szóló előterjesztést, és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Dózsa György utca II. 

szakaszának felújítása Bábonymegyeren” című pályázat keretében felújításra kerülő Dózsa György 

utca kivitelezésének műszaki ellenőrzésére Incze Domokos egyéni vállalkozóval kötött bruttó 

195.000,- Ft összegű szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetését jóváhagyja. 

 

Határidő: értelemszerűen, azonnal 

Felelős:     Knopf Antal polgármester, 

                  Gaál Henrietta projektmenedzser 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 155/2022. (XI.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta Javaslat a „Dózsa 

György utca II. szakaszának felújítása Bábonymegyeren” című pályázat műszaki ellenőrének 

szerződésének felbontására és új megbízási szerződés jóváhagyására szóló előterjesztést, és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Dózsa György utca II. 

szakaszának felújítása Bábonymegyeren” című pályázat keretében felújításra kerülő Dózsa György 

utca kivitelezésének műszaki ellenőrzésére az Incze Mérnök Kft.-vel (8621 Zamárdi, Endrédi u. 25 

F/A ép.) kötött bruttó 195.000 Ft összegű szerződést jóváhagyja. 

 

Határidő: értelemszerűen, azonnal 

Felelős:     Knopf Antal polgármester, 

                  Gaál Henrietta projektmenedzser 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

15.) Kérdések, interpellációk 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. Megjegyzi, hogy Puskásné Dienes Andrea 

óvodavezető asszony szeretett volna a közmeghallgatáson szót kapni, de nem volt rá lehetősége. 

Megkérdezi a képviselő-testület tagjait, hogy adnak-e szót óvodavezető asszonynak. 
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A képviselő-testület 4 igen szavazattal engedélyt adott a hozzászóláshoz. 

 

Puskásné Dienes Andrea óvodavezető: 

Köszönetet mond polgármester úrnak és a képviselő-testületnek, hogy szívükön viselik az óvoda 

sorsát. Véleménye szerint addig él egy falu, amíg van benne gyermeknevelési intézmény és vannak 

benne gyermekek. Szeretné hangsúlyozni, hogy a gyermekek miatt is szeretné polgármester úr és a 

képviselő-testület támogatását kérni, mert a falugondnoki szolgálat tevékenysége nélkül nem 

juthatna el minden gyermek a Bábonymegyeri Napsugár Óvodába. Szeretné még azt erősíteni, hogy 

reméli, hogy tudják a szülőknek ez mekkora segítség, mekkora érték van a szülők kezében, hogy 

gyermeküket biztonságban át tudják adni a falugondnoknak és helyettesének is. Amikor a 

pedagógusok jelzik a falugondnok részére, hogy kirándulni szeretnének menni, akkor természetesen 

a segítségükre van. A falugondnok nélkül nem valósulhatott volna meg, hogy Kerekibe 

eljuthassanak a hátrányosan halmozott gyermekek. Köszöni a segítséget, hogy megszépülhetett a 

Bábonymegyeri Napsugár Óvoda. Tiszteletben tartják azokat a kéréseket, hogy nem a gázt 

fogyasztják, hanem a vegyes tüzelésű kályhával, cserépkályhával fűtenek. Nagyon szépen köszönik 

a tűzifát. Véleménye szerint nem mindegy, hogy a 21. században milyen körülmények között 

nevelkednek a gyermekek.  Megköszöni a saját és gyermekek nevében, hogy hozzászólhatott. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Elmondja, hogy az óvoda zavartalan működéséért mindent el fognak követni főleg a fűtés- és az 

energiahasználat keretében.  

 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Nagyon szépen megköszöni Puskásné Dienes Andrea óvodavezető asszony dícsérő szavait, 

mondatait. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Elmondja óvodavezető asszonynak, hogy továbbra is rendelkezésére állnak. 

 

Horváth János képviselő: 

A falugondnoki szolgálat beszámolójánál ő nem nemmel szavazott, hanem tartózkodott, aminek 

meg van az oka. Ez egy összetett dolog. Egyetért azzal, hogy a gyermekeknek hoznak ebédet stb., 

de van ennek a falugondnoki szolgálatnak más dolga is, amivel sem ő, sem mások nem értenek 

egyet.  

 

Puskásné Dienes Andrea óvodavezető: 

Érti, ő nem kompetens, ő csak a gyermekek szemszögéből mondta el, hogy nagyon köszönik a 

falugondnok munkáját. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Az életveszélyes házzal kapcsolatban, ami a faluház mellett van elmondja, hogy gyűjtést 

szerveztek, úgy gondolja, hogy ebbe bele fognak bukni. Mindenki adni akart addig, amíg még nem 

lehetett és mikor már lehetett addigra már nem is biztos, hogy adni akarnak. Arra kéri Kónyáné dr. 

Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt, hogy ha tud segítsen hogyan tudnának tenni ennek az ügynek az 

érdekében. Életveszélyes és a falu közepén ott a sok szemét. Sajnos még a megoldás kulcsát nem 

találták meg. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Javaslatot szeretne tenni a Dózsa György utca 35. szám alatti ingatlan megvásárlására az 

önkormányzat által. 
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Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Tehetnek javaslatot, hogy ha a képviselő-testület úgy dönt. Az ingatlan jogi helyzetének utána 

kellene járni. Azt tudja, hogy egy siófoki lakos tulajdonában van az ingatlan, de a jogi státuszát 

most nem tudja megmondani. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Ha segítséget kapnak, akkor szeretnék azt az ingatlant megvásárolni, hogy az önkormányzat 

tulajdonát képezze. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Ha árverés alatt áll, akkor az árverési hirdetményen szerepel, hogy mennyi a kikiáltási ára. Ha 

árverésre van kitűzve, akkor azzal nem lehet mit csinálni, mert akkor annak az az ára. A 

hirdetményben szerepel, hogy aki jelentkezik az árverésre annak még foglalót is le kell tennie és ha 

nem nyer, akkor vissza fogja kapni. Mindegy, hogy ki mit mond, pontosan meg kell nézni az 

ingatlan jogi státuszát. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy mennyiért van meghirdetve. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszony véleményt osztja, hogy mindegy, hogy ki mit mond, 

meg kell nézni az ingatlan jogi helyzetét. Egy régi terv valósulna meg, egy nagyon szép közösségi 

teret lehetne építtetni azon a helyen, hogy ha módjukban állna megvásárolni. Egy évvel ezelőtt Dr. 

Varga Zoltán végrehajtó úrral egyeztetett, ő annyit mondott, hogy 1,5-3 millió Ft között volt a 

kikiáltási ára. Kérdés az, hogy hányan licitálnak. Ha egy licitáló van, akkor 50%-on is meg lehet 

akár vásárolni.  

 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Több napirendi pont, kérdés nem lévén, a polgármester megköszöni a részvételt, a nyílt ülést 

bezárja és zárt ülést rendel el. 

 

 

  Kmft. 

 

 

 

            Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit                                    Knopf Antal 

                                jegyző                                                        polgármester 

 

 


